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047/23 Søknad om deltakelse Tørn/KS 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Formannskapet godkjenner søknad om deltakelse i Tørn prosjekt i regi av KS.   
 
 
08.05.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen ble vedtatt med 7 stemmer mot 4 stemmer (2 FRP, 2 KL). 
 
FSK - 047/23 Vedtak: 
 
Formannskapet godkjenner søknad om deltakelse i Tørn prosjekt i regi av KS.   
 
 
 
 

048/23 Endring av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem eller 
tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgnstjenester 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar forslag til endringer av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem 
eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns tjenester.  
 
 
02.05.2023 Eldrerådet 
 
Behandling 
Eldrerådet støtter enstemmig kommunedirektørens innstilling. 
 
ELD - 013/23 Vedtak: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar forslag til endringer av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem 
eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns tjenester.  
 
 
02.05.2023 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig kommunediretørens innstilling. 
 
RFM - 015/23 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar forslag til endringer av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem 
eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns tjenester.  
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03.05.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
HHO - 012/23 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar forslag til endringer av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem 
eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns tjenester.  
 
 
08.05.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
Medhaug (KL) fremmet følgende tilleggsforslag til forskriftens § 9 andre avsnitt, første setning: 
"….eller når egne erfaringer med forskriften tilsier ny gjennomgang." 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
Tilleggspunkt fremsatt av Medhaug (KL) fikk 4 stemmer (2 KL og 2 FRP), og falt. 
 
FSK - 048/23 Vedtak: 
 
Kommunestyret vedtar forslag til endringer av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem 
eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns tjenester.  
 
 
 
 

049/23 Helhetlig plan for Helse- og omsorg 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar den framlagte plan “Helhetlig helse- og omsorgsplan 2023 - 2028”  
2. Planen legges til grunn for videre arbeid innenfor helse- og omsorgsetaten  
3. Ressurser knyttet til gjennomføring av de strategiske målene i planen vurderes i 

forbindelse med årlige økonomi og budsjettplaner  
 
 
02.05.2023 Eldrerådet 
 
Behandling 
Kommunalsjefen orienterte og svarte på spørsmål. 
Eldrerådet foreslo følgende fellesforslag som tilleggspunkt 4: 
Eldrerådet bekymrer seg over at det kan skje en forsterkning av sentraliseringen innen 
eldreomsorgen. Eldrerådet mener at man bør se på andre og kanskje mere effektive måter å gjøre 
tingene på. Samtidig utvikler legevitenskapen og teknologien seg med stormskritt - forhold som også 
bør medtas i planen.  
Kommunedirektørens forslag med eldrerådets fellesforslag til tilleggspunkt 4 enstemmig vedtatt. 
 
 
ELD - 014/23 Vedtak: 
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1. Kommunestyret vedtar den framlagte plan “Helhetlig helse- og omsorgsplan 2023 - 2028”  
2. Planen legges til grunn for videre arbeid innenfor helse- og omsorgsetaten  
3. Ressurser knyttet til gjennomføring av de strategiske målene i planen vurderes i 

forbindelse med årlige økonomi og budsjettplaner  
4. Eldrerådet bekymrer seg over at det kan skje en forsterkning av sentraliseringen innen 

eldreomsorgen. Eldrerådet mener at man bør se på andre og kanskje mere effektive måter 
å gjøre tingene på. Samtidig utvikler legevitenskapen og teknologien seg med stormskritt - 
forhold som også bør medtas i planen.  

 
 
02.05.2023 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig kommunedirektørens innstilling 
med eldrerådets forslag til punkt 4. 
 
RFM - 016/23 Vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar den framlagte plan “Helhetlig helse- og omsorgsplan 2023 - 2028”  
2. Planen legges til grunn for videre arbeid innenfor helse- og omsorgsetaten  
3. Ressurser knyttet til gjennomføring av de strategiske målene i planen vurderes i 

forbindelse med årlige økonomi og budsjettplaner  
4. Eldrerådet/råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne bekymrer seg over at det kan 

skje en forsterkning av sentraliseringen innen eldreomsorgen. Eldrerådet/råd for 
mennesker med nedsatt funksjonsevne mener at man bør se på andre og kanskje mere 
effektive måter å gjøre tingene på. Samtidig utvikler legevitenskapen og teknologien seg 
med stormskritt - forhold som også bør medtas i planen.  

 
 
03.05.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Foreslår å legge til eldrerådet forslag pakt 4, foreslått av Veronica Helen Ørpetvedt, 
Fremskrittspartiet 
Kommunestyret bekymrer seg over at det kan skje en forsterkning av sentraliseringen innen 
eldreomsorgen. Kommunestyret mener at man bør se på andre og kanskje mere effektive måter å 
gjøre tingene på. Samtidig utvikler legevitenskapen og teknologien seg med stormskritt - forhold som 
må tas til etterretning. 
 
Ørpetvedt (Frp) fremmet innstillingen fra eldrerådet og råd for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne til nytt tilleggspunkt 4:  
Kommunestyret bekymrer seg over at det kan skje en forsterkning av sentraliseringen innen 
eldreomsorgen. Kommunestyret mener at man bør se på andre og kanskje mere effektive måter å 
gjøre tingene på. Samtidig utvikler legevitenskapen og teknologien seg med stormskritt - forhold som 
må tas til etterretning. 
 
 
Forslaget fremsatt av Ørpetvedt (Frp) ble vedtatt med 6 stemmer mot 2 stemmer (UA 1, Ap 1).   
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HHO - 015/23 Vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar den framlagte plan “Helhetlig helse- og omsorgsplan 2023 - 2028”  
2. Planen legges til grunn for videre arbeid innenfor helse- og omsorgsetaten  
3. Ressurser knyttet til gjennomføring av de strategiske målene i planen vurderes i 

forbindelse med årlige økonomi og budsjettplaner  
4. Kommunestyret bekymrer seg over at det kan skje en forsterkning av sentraliseringen 

innen eldreomsorgen. Kommunestyret mener at man bør se på andre og kanskje mere 
effektive måter å gjøre tingene på. Samtidig utvikler legevitenskapen og teknologien seg 
med stormskritt - forhold som må tas til etterretning. 

 
 
08.05.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
      
Gaard (FRP) fremmet følgende tilleggsforslag: 
I planen innarbeides det et kapittel om bo-struktur/boliger for eldre sentralt i kommunens 5 soner. FS 
ser det som viktig at begrepet "rullatoravstand" innarbeides i planen og at man legger vekt på 
avstand til service-tilbud, butikk, fritidstilbud. 
 
Medhaug (KL) fremmet følgende fellesforslag på vegne av KL og FRP som nytt punkt 5: 
 
Kommunestyret viser til k-sak 10/2018 Valg for framtida - samfunnsplanlegging og økonomisk 
bærekraft. 
 
Kommunestyret ser nødvendigheten av å styrke tjenestetilbudet innen helse- og omsorgssektoren gitt 
den demografiske utviklingen vi ser i årene fremover. Kommunestyret ber derfor om en grundig 
gjennomgang av hele den kommunale organisasjonen m.t.p. å frigjøre ressurser for det direkte 
brukerrelaterte arbeidet. Samtidig gjennomgås alle rutiner med tanke på forenkling, nedkorting av 
linjer og delegering av oppgaver og myndighet til de som arbeider nærmest brukerne etter nærmere 
definerte retningslinjer. 
 
Kommunedirektøren bes om å komme tilbake med forslag til opplegg for en slik gjennomgang, bruk 
av eksterne ressurser og kostnader m.v. Prosjektet/konsulenten gis følgende mandat: 
 
1. Det fremmes forslag til effektivisering, forenkling og kostnadsbesparelser innen den  kommunale 
organisering av våre tjenester. Dette er helt nødvendig for å forberede kommunen på økte behov for 
tjenester som følge av den demografiske utviklingen. 
 
2. Organisasjon og ledelsesstrukturer gjennomgås nøye med tanke på forenkling og effektivisering i 
en tid hvor det stadig kommer flere brukere som vil trenge og ha rett på våre tjenester i henhold til 
den demografiske utviklingen slik vi kjenner den. 
 
3. Formannskapet og HHO holdes løpende orientert om arbeidet og aktuelle problemstillinger i 
arbeidet. 
 
 
Andersen (AP) fremmet forslag om kommunedirektørens innstilling. 

1. Kommunestyret vedtar den framlagte plan “Helhetlig helse- og omsorgsplan 2023 - 2028”  
2. Planen legges til grunn for videre arbeid innenfor helse- og omsorgsetaten  
3. Ressurser knyttet til gjennomføring av de strategiske målene i planen vurderes i forbindelse 

med årlige økonomi og budsjettplaner  
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Votering: 
Innstillingen pkt. 1-3 ble enstemmig vedtatt. 
Innstillingen pkt. 4 fikk 5 stemmer (2 FRP, 4 KL, 1 SP) mot 6 stemmer, og falt. 
Tilleggspunkt frematt av Medhaug (KL) på vegne av KL og FRP fikk 4 stemmer (2 FRP, 4 KL) mot 7 
stemmer, og falt.  
Tilleggspunkt fremsatt av Gaard (FRP) fikk 4 stemmer (2 FRP, 4 KL) mot 7 stemmer, og falt.  
 
 
FSK - 049/23 Vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar den framlagte plan “Helhetlig helse- og omsorgsplan 2023 - 2028”  
2. Planen legges til grunn for videre arbeid innenfor helse- og omsorgsetaten  
3. Ressurser knyttet til gjennomføring av de strategiske målene i planen vurderes i 

forbindelse med årlige økonomi og budsjettplaner  
 
 
 
 
 

050/23 Kjøp av boliger til flyktninger ved bruk av integreringstilskudd 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar at budsjettet for integreringstilskuddet justeres opp i tråd med 
vedtaket i sak KST-135/22 Anmodning om å bosette 280 flyktninger i 2023 og gir 
kommunedirektøren fullmakt til å bruke deler av integreringstilskuddet til kjøp av boliger til 
flyktninger. Disse boligene leies ut eller inngår i en «leie til eie»-ordning.  

 
2. I tråd med punkt 1 vedtar kommunestyret følgende endringer knyttet til bosettingsbudsjettet:  

  
I bevilgningsoversikt drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 første ledd (1A) gjøres 
følgende endringer:  

Andre generelle driftsinntekter endres med -71 140 000 kroner.  
Korrigert sum bevilgninger drift, netto endres med 60 470 000 kroner.  
Overføring til drift økes med 10 670 000 kroner.  
  

I sum bevilgninger drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 andre ledd (1B) gjøres 
følgende endringer:  

Rammen for tjenesteområde 3 Skole økes med 20 250 000 kroner.  
Rammen for tjenesteområde 7 Helse økes med 2 080 000 kroner.  
Rammen for tjenesteområde 9 Sosial økes med 38 140 000 kroner.  
Til sammen utgjør dette økning i bevilgning drift med 60 470 000 kroner.  
  

I bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 første ledd (2A) 
gjøres følgende endringer i 2023:   

Investeringer i varige driftsmidler økes med 10 670 000 kroner.   
Overføring fra drift økes med 10 670 000 kroner.    

  
I bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 andre ledd (2B) 
legges følgende investeringsprosjekt til i 2023:   
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Prosjekt Boliger til flyktninger budsjetteres med en ramme på 10 670 000 kroner.  
 
 

3. Vurdering av om det gjøres kjøp til utleie eller leie til eie gjøres administrativt i hver enkelt sak.  
 

4. Kommunedirektøren kan i henhold til delegasjonsfullmakten foreta budsjettreguleringer 
innenfor rammen av budsjett for bosetting av flyktninger "bosettingsbudsjett", også når det går 
på tvers av tjenesteområder.  

 
 
 
03.05.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
HHO - 013/23 Vedtak: 
 
 

1. Kommunestyret vedtar at budsjettet for integreringstilskuddet justeres opp i tråd med 
vedtaket i sak KST-135/22 Anmodning om å bosette 280 flyktninger i 2023 og gir 
kommunedirektøren fullmakt til å bruke deler av integreringstilskuddet til kjøp av boliger til 
flyktninger. Disse boligene leies ut eller inngår i en «leie til eie»-ordning.  

 
2. I tråd med punkt 1 vedtar kommunestyret følgende endringer knyttet til bosettingsbudsjettet:  

  
I bevilgningsoversikt drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 første ledd (1A) gjøres 
følgende endringer:  

Andre generelle driftsinntekter endres med -71 140 000 kroner.  
Korrigert sum bevilgninger drift, netto endres med 60 470 000 kroner.  
Overføring til drift økes med 10 670 000 kroner.  
  

I sum bevilgninger drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 andre ledd (1B) gjøres 
følgende endringer:  

Rammen for tjenesteområde 3 Skole økes med 20 250 000 kroner.  
Rammen for tjenesteområde 7 Helse økes med 2 080 000 kroner.  
Rammen for tjenesteområde 9 Sosial økes med 38 140 000 kroner.  
Til sammen utgjør dette økning i bevilgning drift med 60 470 000 kroner.  
  

I bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 første ledd (2A) 
gjøres følgende endringer i 2023:   

Investeringer i varige driftsmidler økes med 10 670 000 kroner.   
Overføring fra drift økes med 10 670 000 kroner.    

  
I bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 andre ledd (2B) 
legges følgende investeringsprosjekt til i 2023:   

Prosjekt Boliger til flyktninger budsjetteres med en ramme på 10 670 000 kroner.  
 
 

3. Vurdering av om det gjøres kjøp til utleie eller leie til eie gjøres administrativt i hver enkelt sak.  
 

4. Kommunedirektøren kan i henhold til delegasjonsfullmakten foreta budsjettreguleringer 
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innenfor rammen av budsjett for bosetting av flyktninger "bosettingsbudsjett", også når det går 
på tvers av tjenesteområder.  

 
 
 
08.05.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
 
Gaard (FRP) fremmet ønske om å stemme mot "leie til eie"-ordning. 
 
Ordfører fremmet følgende forslag til votering: 
Pkt. 1 
Kommunestyret vedtar at budsjettet for integreringstilskuddet justeres opp i tråd med vedtaket i sak 
KST-135/22 Anmodning om å bosette 280 flyktninger i 2023 og gir kommunedirektøren fullmakt til å 
bruke deler av integreringstilskuddet til kjøp av boliger til flyktninger. Disse boligene leies ut eller 
inngår i en «leie til eie»-ordning 
Pkt. 1 siste setning ble omgjort til: 
a) Disse boligene leies ut 
b) eller inngår i en "leie til eie"-ordning 
 
Pkt. 3 ble omgjort til: 
Vurdering av om det gjøres  
a) kjøp til utleie  
b) eller leie til eie gjøres administrativt i hver enkelt sak.  
 
Kommunedirektøren fremlegger notat til formannskapet med redegjørelse for "leie til eie"-ordning. 
 
Wisnæs (KrF) fremmet forslag om å utsette saken til neste møte i formannskapet. 
 
Votering utsettelsesforslag: 
Utsettelsesforslaget fremsatt av Wisnæs (KRF) fikk 6 stemmer, og vant frem mot 5 stemmer (1 AP, 1 
KRF, 1 SV, 2 FRP). 
 
 
FSK - 050/23 Vedtak: 
Saken utsettes til neste møte i formannskapet. 
 
 
 
 

051/23 Mandat for rusmiddelpolitisk handlingsplan 2024-2028 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Karmøy formannskap vedtar mandat for «Rusmiddelpolitisk handlingsplan 2024-2028» slik det 
framgår av saksutredningen. 
 
 
29.03.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
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Forslag til vedtak om å endre begreper rusmisbruker, foreslått av Lillian Levik Løndalen, Karmøylista 
Hovedutvalg helse og omsorg vedtar at en endrer ordbruken i mandatet fra rusmisbruker til 
Rusmiddelavhengig når dette er tilfellet. Angående udiagnostiserte personer er rusmiddelbruker eller 
mennesker med problematisk rusmiddelbruk mer korrekte og dagsriktige begrep. 
 
Forslag til vedtak- endring av mandat., foreslått av Lillian Levik Løndalen, Karmøylista 
HHO vedtar at rehabilitering, oppfølging og ettervern tas med i mandat for rusmiddelpolitisk 
handlingsplan. 
Ny tekst i tillegg til eksisterende tekst i punkt 5 under pkt 4 (Mandat) brukermedvirkning ivaretas ved 
å involvere aktuelle brukerorganisasjoner i planarbeidet. 

 
HHO vedtar nytt punkt under, 3. brukermedvirkning : Planarbeidet gjennomføres i samarbeid med 
brukerorganisasjoner på området, i samsvar med enstemmige kommunestyrevedtaket i 2018, jamfør 
nytt vedtak HHO i 2019. Dette for å ivareta brukermedvirkning på flere plan. 
 
Ny tekst i tillegg til eksisterende tekst i punkt 5 under punkt 4 (Mandat) brukermedvirkning ivaretas 
ved å involvere aktuelle brukerorganisasjoner i planarbeidet. 

 
Kommunedirektørens forslag med Løndalens (KL)  tilleggsforslag enstemmig vedtatt.  
 
 
HHO - 009/23 Vedtak: 
 
Karmøy formannskap vedtar mandat for «Rusmiddelpolitisk handlingsplan 2024-2028» slik det 
framgår av saksutredningen med følgende tillegg: 
Hovedutvalg helse og omsorg vedtar at en endrer ordbruken i mandatet fra rusmisbruker til 
Rusmiddelavhengig når dette er tilfellet. Angående udiagnostiserte personer er rusmiddelbruker eller 
mennesker med problematisk rusmiddelbruk mer korrekte og dagsriktige begrep. 
Hovedutvalg helse og omsorg vedtar at rehabilitering, oppfølging og ettervern tas med i mandat for 
rusmiddelpolitisk handlingsplan. 
Hovedutvalg helse og omsorg vedtar nytt punkt under, 3. brukermedvirkning : Planarbeidet 
gjennomføres i samarbeid med brukerorganisasjoner på området, i samsvar med enstemmige 
kommunestyrevedtaket i 2018, jamfør nytt vedtak HHO i 2019. Dette for å ivareta brukermedvirkning 
på flere plan. 
Ny tekst i tillegg til eksisterende tekst i punkt 5 under punkt 4 (Mandat) brukermedvirkning ivaretas 
ved å involvere aktuelle brukerorganisasjoner i planarbeidet. 
 
 
12.04.2023 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Ungdomsrådet støtter forslag til mandat, men ønsker å komme med følgende forslag/betraktninger 
inn i arbeidet med revidering av planen:  
- Ungdomsrådet ønsker at man ser på mulighet for å jobbe for meråpne idrettshaller i hele 
kommunen.  
- Det er viktig med at man starter med forebyggende arbeid tidlig og at dette gjøres med dialog, f. 
eks ved egne samtaler med alle elever gruppevis eller enkeltvis.  
- Tilhørighet er viktig for å forhindre utenforskap og rusproblematikk.  
- Veldig mye av rusproblematikken har lite å gjøre med rus, men alt annet; venner, tilhørighet og 
aktivitetstilbud. Det er derfor viktig å skape gode fellesskap blant ungdom.  
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Innstilling med ungdomsrådets betraktninger enstemmig vedtatt.   
 
KUR - 009/23 Vedtak: 
Ungdomsrådet støtter forslag til mandat, men ønsker å komme med følgende forslag/betraktninger 
inn i arbeidet med revidering av planen:  
- Ungdomsrådet ønsker at man ser på mulighet for å jobbe for meråpne idrettshaller i hele 
kommunen.  
- Det er viktig med at man starter med forebyggende arbeid tidlig og at dette gjøres med dialog, f. 
eks ved egne samtaler med alle elever gruppevis eller enkeltvis.  
- Tilhørighet er viktig for å forhindre utenforskap og rusproblematikk.  
- Veldig mye av rusproblematikken har lite å gjøre med rus, men alt annet; venner, tilhørighet og 
aktivitetstilbud. Det er derfor viktig å skape gode fellesskap blant ungdom.  
 
 
26.04.2023 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Mannes (KL) fremmet vedtak i hovedutvalg helse og omsorg, sak 9/23, sålydende: 
Karmøy formannskap vedtar mandat for «Rusmiddelpolitisk handlingsplan 2024-2028» slik det 
framgår av saksutredningen med følgende tillegg:  
Karmøy formannskap vedtar at en endrer ordbruken i mandatet fra rusmisbruker til 
Rusmiddelavhengig når dette er tilfellet. Angående udiagnostiserte personer er rusmiddelbruker eller 
mennesker med problematisk rusmiddelbruk mer korrekte og dagsriktige begrep.  
 
Formannskapet vedtar at rehabilitering, oppfølging og ettervern tas med i mandat for 
rusmiddelpolitisk handlingsplan. 
 
Formannskapet vedtar nytt punkt under, 3. brukermedvirkning :  
Planarbeidet gjennomføres i samarbeid med brukerorganisasjoner på området, i samsvar med 
enstemmige kommunestyrevedtaket i 2018, jamfør nytt vedtak HHO i 2019.  
Dette for å ivareta brukermedvirkning på flere plan. Ny tekst i tillegg til eksisterende tekst i punkt 5 
under punkt 4 (Mandat) brukermedvirkning ivaretas ved å involvere aktuelle brukerorganisasjoner i 
planarbeidet. 
 
 
Forslag fremmet av Mannes enstemmig vedtatt. 
 
 
HOK - 016/23 Vedtak: 
Karmøy formannskap vedtar mandat for «Rusmiddelpolitisk handlingsplan 2024-2028» slik det 
framgår av saksutredningen med følgende tillegg:  
Karmøy formannskap vedtar at en endrer ordbruken i mandatet fra rusmisbruker til 
Rusmiddelavhengig når dette er tilfellet. Angående udiagnostiserte personer er rusmiddelbruker eller 
mennesker med problematisk rusmiddelbruk mer korrekte og dagsriktige begrep.  
 
Formannskapet vedtar at rehabilitering, oppfølging og ettervern tas med i mandat for 
rusmiddelpolitisk handlingsplan. 
 
Formannskapet vedtar nytt punkt under, 3. brukermedvirkning :  
Planarbeidet gjennomføres i samarbeid med brukerorganisasjoner på området, i samsvar med 
enstemmige kommunestyrevedtaket i 2018, jamfør nytt vedtak HHO i 2019.  
Dette for å ivareta brukermedvirkning på flere plan. Ny tekst i tillegg til eksisterende tekst i punkt 5 
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under punkt 4 (Mandat) brukermedvirkning ivaretas ved å involvere aktuelle brukerorganisasjoner i 
planarbeidet. 
 
 
08.05.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 051/23 Vedtak: 
 
Karmøy formannskap vedtar mandat for «Rusmiddelpolitisk handlingsplan 2024-2028» slik det 
framgår av saksutredningen med følgende tillegg:  
Karmøy formannskap vedtar at en endrer ordbruken i mandatet fra rusmisbruker til 
Rusmiddelavhengig når dette er tilfellet. Angående udiagnostiserte personer er rusmiddelbruker eller 
mennesker med problematisk rusmiddelbruk mer korrekte og dagsriktige begrep.  
 
Formannskapet vedtar at rehabilitering, oppfølging og ettervern tas med i mandat for 
rusmiddelpolitisk handlingsplan. 
 
Formannskapet vedtar nytt punkt under, 3. brukermedvirkning :  
Planarbeidet gjennomføres i samarbeid med brukerorganisasjoner på området, i samsvar med 
enstemmige kommunestyrevedtaket i 2018, jamfør nytt vedtak HHO i 2019.  
Dette for å ivareta brukermedvirkning på flere plan. Ny tekst i tillegg til eksisterende tekst i punkt 5 
under punkt 4 (Mandat) brukermedvirkning ivaretas ved å involvere aktuelle brukerorganisasjoner i 
planarbeidet. 
 
 
 
 

052/23 Samlesak for referatsaker 
 
08.05.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
 
091/23, Søknad om tilskudd og samarbeid - budsjettår 2024 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
092/23, Søknad om økonomisk støtte til ny møteplass - kaffebaren Kavholm 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
093/23, Ny redusert søknad om midler fra Krigsseilermonumentet på Haugaland 
Ordfører fremmet forslag om å utsette saken til den kan behandles samtidig som sak på Visnes. 
 
094/23, Oversendelsesforslag fra kommunestyret i sak 13/23 - Samlesak for spørsmål.  Modellen 
"Nye mønstre" 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
095/23, Oversender protokoll fra representantskapsmøtet + årsmelding 2022 - Haugaland 
kontrollutvalgssekretariat IKS 
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Enstemmig tatt til etterretning. 
 
096/23, Oversender protokoll fra styremøte i Haugaland kontrollutvalgssekretariat IKS 29.03.23 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
097/23, Oversendelse av konsekvensutredning for vurdering og uttale - Fv. 547 Omkjøringsvegen 
Åkra sør - Veakrossen, supplerende plan og utredning  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
098/23, Fv. 547 Forprosjekt nytt vegsystem Åkra sentrum 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
099/23, Politisk arbeidsutvalg for kommuneplanens arealdel - referat fra møte 01-2023 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
100/23, Ekstern høring nasjonale faglige råd ALS - Samhandling og oppfølging av pasienter med 
amyotrofisk lateralsklerose 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
101/23, Høring - ny forskrift om midlertidig godkjenning av ordinære barnehager og midlertidig 
tilskudd ved etablering av barnehager 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
102/23, Høring NOU 2023: 9 Generalistkommunesystemet 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
103/23, Høring på endring av forskrift om utøvelse av jakt, felling og fangst - kap. 9 fangst 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
104/23, Høringsuttalelse NOU 2023:3 Mer av alt - raskere. Energikommisjonens rapport 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
105/23, Høringsbrev – Forslag om oppheving av forskrift om utvidelse av personkretsen som kan 
utløse trygderefusjon i særskilte tilfeller 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
106/23, Invitasjon til å gi innspill til profesjonsmeldinga  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
107/23, Kampanje om selvmordsforebygging i Rogaland 
Brekke Jakobsen (AP) ba om redegjørelse for tiltak i Karmøy kommune. 
Kommunedirektøren svarer opp i notat. 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
108/23, Kommer Årets unge bonde fra din kommune?  
Enstemmig tatt til etterretning. 
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053/23 Samlesak for spørsmål 
 
08.05.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
1. Wisnæs (KRF) ønsket utredning for avfallshåndtering på offentlige områder, og om sortering av 
avfall når dette blir hentet hos privatpersoner.  
Kommunedirektøren svarer ut med notat eller orientering i neste møte i formannskapet. 
 
2. Gaard (FRP) ønsket status for følende: 
1. Bussrute, hentebuss for eldre etc er det fremdeles i drift? eller aldri kommet i gang? 
2. Ber om bekreftelse om det er anbudsprosess på innjøp over kr. 100 000. 
3. Ønsker saksframlegget til sak fra rundt 2017-2018 om eldresenter ved Oasen. 
 
Kommunedirektøren svarer ut i neste møte. 
 
3. Thorheim (KL) viste til avslag på søknad om å sette opp telt i forbindelse med Molinerdag 12. 
august på Ferkingstad med begrunnelse i at det vokser purpurmarihånd på området.  
Kommunedirektøren svarer ut i neste møte. 
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Møteprotokoll 
 
Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Formannskapssalen 
Dato: 08.05.2023 
Tid: Kl. 16:00 
 
 
Følgende medlemmer møtte Parti 
Jarle Nilsen AP 
Svanhild I. Lygre Andersen AP 
Veronika B. Brekke Jakobsen AP 
Rune Midtun FRP 
Tor Kristian Gaard FRP 
Helge Thorheim KL 
Jan Birger Medhaug KL 
May Synnøve Rygh KRF 
Randi Wisnæs KRF 
Tor Asle Grønningen SP 
Hilde Karine Slotnes SV 
 
 
 
 


Møtenotater: 
Innledningsvis i møtet ble det avholdt ordinær generalforsamling i Solstein Holding AS. 
 
Møtet i formannskapet åpnet 16:10. 
 
Innkalling godkjent. Saker meldt under samlesak for spørsmål. 
Sakslisten godkjent. 
 
Ordfører foreslo Slotnes (SV) og Grønningen (SP) til å signere protokollen sammen med møteleder. 
Enstemmig valgt. 
 
Møtet slutt ca. kl.  18:20. 
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  
047/23 Søknad om deltakelse Tørn/KS 


 


048/23 Endring av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem 
eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgnstjenester 


 


049/23 Helhetlig plan for Helse- og omsorg 
 


050/23 Kjøp av boliger til flyktninger ved bruk av integreringstilskudd 
 


051/23 Mandat for rusmiddelpolitisk handlingsplan 2024-2028 
 


052/23 Samlesak for referatsaker 
 


053/23 Samlesak for spørsmål 
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047/23 Søknad om deltakelse Tørn/KS 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Formannskapet godkjenner søknad om deltakelse i Tørn prosjekt i regi av KS.   
 
 
08.05.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen ble vedtatt med 7 stemmer mot 4 stemmer (2 FRP, 2 KL). 
 
FSK - 047/23 Vedtak: 
 
Formannskapet godkjenner søknad om deltakelse i Tørn prosjekt i regi av KS.   
 
 
 
 


048/23 Endring av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem eller 
tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgnstjenester 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar forslag til endringer av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem 
eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns tjenester.  
 
 
02.05.2023 Eldrerådet 
 
Behandling 
Eldrerådet støtter enstemmig kommunedirektørens innstilling. 
 
ELD - 013/23 Vedtak: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar forslag til endringer av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem 
eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns tjenester.  
 
 
02.05.2023 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig kommunediretørens innstilling. 
 
RFM - 015/23 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar forslag til endringer av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem 
eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns tjenester.  
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03.05.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
HHO - 012/23 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar forslag til endringer av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem 
eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns tjenester.  
 
 
08.05.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
Medhaug (KL) fremmet følgende tilleggsforslag til forskriftens § 9 andre avsnitt, første setning: 
"….eller når egne erfaringer med forskriften tilsier ny gjennomgang." 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
Tilleggspunkt fremsatt av Medhaug (KL) fikk 4 stemmer (2 KL og 2 FRP), og falt. 
 
FSK - 048/23 Vedtak: 
 
Kommunestyret vedtar forslag til endringer av forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem 
eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns tjenester.  
 
 
 
 


049/23 Helhetlig plan for Helse- og omsorg 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 


1. Kommunestyret vedtar den framlagte plan “Helhetlig helse- og omsorgsplan 2023 - 2028”  
2. Planen legges til grunn for videre arbeid innenfor helse- og omsorgsetaten  
3. Ressurser knyttet til gjennomføring av de strategiske målene i planen vurderes i 


forbindelse med årlige økonomi og budsjettplaner  
 
 
02.05.2023 Eldrerådet 
 
Behandling 
Kommunalsjefen orienterte og svarte på spørsmål. 
Eldrerådet foreslo følgende fellesforslag som tilleggspunkt 4: 
Eldrerådet bekymrer seg over at det kan skje en forsterkning av sentraliseringen innen 
eldreomsorgen. Eldrerådet mener at man bør se på andre og kanskje mere effektive måter å gjøre 
tingene på. Samtidig utvikler legevitenskapen og teknologien seg med stormskritt - forhold som også 
bør medtas i planen.  
Kommunedirektørens forslag med eldrerådets fellesforslag til tilleggspunkt 4 enstemmig vedtatt. 
 
 
ELD - 014/23 Vedtak: 
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1. Kommunestyret vedtar den framlagte plan “Helhetlig helse- og omsorgsplan 2023 - 2028”  
2. Planen legges til grunn for videre arbeid innenfor helse- og omsorgsetaten  
3. Ressurser knyttet til gjennomføring av de strategiske målene i planen vurderes i 


forbindelse med årlige økonomi og budsjettplaner  
4. Eldrerådet bekymrer seg over at det kan skje en forsterkning av sentraliseringen innen 


eldreomsorgen. Eldrerådet mener at man bør se på andre og kanskje mere effektive måter 
å gjøre tingene på. Samtidig utvikler legevitenskapen og teknologien seg med stormskritt - 
forhold som også bør medtas i planen.  


 
 
02.05.2023 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig kommunedirektørens innstilling 
med eldrerådets forslag til punkt 4. 
 
RFM - 016/23 Vedtak: 
 


1. Kommunestyret vedtar den framlagte plan “Helhetlig helse- og omsorgsplan 2023 - 2028”  
2. Planen legges til grunn for videre arbeid innenfor helse- og omsorgsetaten  
3. Ressurser knyttet til gjennomføring av de strategiske målene i planen vurderes i 


forbindelse med årlige økonomi og budsjettplaner  
4. Eldrerådet/råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne bekymrer seg over at det kan 


skje en forsterkning av sentraliseringen innen eldreomsorgen. Eldrerådet/råd for 
mennesker med nedsatt funksjonsevne mener at man bør se på andre og kanskje mere 
effektive måter å gjøre tingene på. Samtidig utvikler legevitenskapen og teknologien seg 
med stormskritt - forhold som også bør medtas i planen.  


 
 
03.05.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Foreslår å legge til eldrerådet forslag pakt 4, foreslått av Veronica Helen Ørpetvedt, 
Fremskrittspartiet 
Kommunestyret bekymrer seg over at det kan skje en forsterkning av sentraliseringen innen 
eldreomsorgen. Kommunestyret mener at man bør se på andre og kanskje mere effektive måter å 
gjøre tingene på. Samtidig utvikler legevitenskapen og teknologien seg med stormskritt - forhold som 
må tas til etterretning. 
 
Ørpetvedt (Frp) fremmet innstillingen fra eldrerådet og råd for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne til nytt tilleggspunkt 4:  
Kommunestyret bekymrer seg over at det kan skje en forsterkning av sentraliseringen innen 
eldreomsorgen. Kommunestyret mener at man bør se på andre og kanskje mere effektive måter å 
gjøre tingene på. Samtidig utvikler legevitenskapen og teknologien seg med stormskritt - forhold som 
må tas til etterretning. 
 
 
Forslaget fremsatt av Ørpetvedt (Frp) ble vedtatt med 6 stemmer mot 2 stemmer (UA 1, Ap 1).   
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HHO - 015/23 Vedtak: 
 


1. Kommunestyret vedtar den framlagte plan “Helhetlig helse- og omsorgsplan 2023 - 2028”  
2. Planen legges til grunn for videre arbeid innenfor helse- og omsorgsetaten  
3. Ressurser knyttet til gjennomføring av de strategiske målene i planen vurderes i 


forbindelse med årlige økonomi og budsjettplaner  
4. Kommunestyret bekymrer seg over at det kan skje en forsterkning av sentraliseringen 


innen eldreomsorgen. Kommunestyret mener at man bør se på andre og kanskje mere 
effektive måter å gjøre tingene på. Samtidig utvikler legevitenskapen og teknologien seg 
med stormskritt - forhold som må tas til etterretning. 


 
 
08.05.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
      
Gaard (FRP) fremmet følgende tilleggsforslag: 
I planen innarbeides det et kapittel om bo-struktur/boliger for eldre sentralt i kommunens 5 soner. FS 
ser det som viktig at begrepet "rullatoravstand" innarbeides i planen og at man legger vekt på 
avstand til service-tilbud, butikk, fritidstilbud. 
 
Medhaug (KL) fremmet følgende fellesforslag på vegne av KL og FRP som nytt punkt 5: 
 
Kommunestyret viser til k-sak 10/2018 Valg for framtida - samfunnsplanlegging og økonomisk 
bærekraft. 
 
Kommunestyret ser nødvendigheten av å styrke tjenestetilbudet innen helse- og omsorgssektoren gitt 
den demografiske utviklingen vi ser i årene fremover. Kommunestyret ber derfor om en grundig 
gjennomgang av hele den kommunale organisasjonen m.t.p. å frigjøre ressurser for det direkte 
brukerrelaterte arbeidet. Samtidig gjennomgås alle rutiner med tanke på forenkling, nedkorting av 
linjer og delegering av oppgaver og myndighet til de som arbeider nærmest brukerne etter nærmere 
definerte retningslinjer. 
 
Kommunedirektøren bes om å komme tilbake med forslag til opplegg for en slik gjennomgang, bruk 
av eksterne ressurser og kostnader m.v. Prosjektet/konsulenten gis følgende mandat: 
 
1. Det fremmes forslag til effektivisering, forenkling og kostnadsbesparelser innen den  kommunale 
organisering av våre tjenester. Dette er helt nødvendig for å forberede kommunen på økte behov for 
tjenester som følge av den demografiske utviklingen. 
 
2. Organisasjon og ledelsesstrukturer gjennomgås nøye med tanke på forenkling og effektivisering i 
en tid hvor det stadig kommer flere brukere som vil trenge og ha rett på våre tjenester i henhold til 
den demografiske utviklingen slik vi kjenner den. 
 
3. Formannskapet og HHO holdes løpende orientert om arbeidet og aktuelle problemstillinger i 
arbeidet. 
 
 
Andersen (AP) fremmet forslag om kommunedirektørens innstilling. 


1. Kommunestyret vedtar den framlagte plan “Helhetlig helse- og omsorgsplan 2023 - 2028”  
2. Planen legges til grunn for videre arbeid innenfor helse- og omsorgsetaten  
3. Ressurser knyttet til gjennomføring av de strategiske målene i planen vurderes i forbindelse 


med årlige økonomi og budsjettplaner  
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Votering: 
Innstillingen pkt. 1-3 ble enstemmig vedtatt. 
Innstillingen pkt. 4 fikk 5 stemmer (2 FRP, 4 KL, 1 SP) mot 6 stemmer, og falt. 
Tilleggspunkt frematt av Medhaug (KL) på vegne av KL og FRP fikk 4 stemmer (2 FRP, 4 KL) mot 7 
stemmer, og falt.  
Tilleggspunkt fremsatt av Gaard (FRP) fikk 4 stemmer (2 FRP, 4 KL) mot 7 stemmer, og falt.  
 
 
FSK - 049/23 Vedtak: 
 


1. Kommunestyret vedtar den framlagte plan “Helhetlig helse- og omsorgsplan 2023 - 2028”  
2. Planen legges til grunn for videre arbeid innenfor helse- og omsorgsetaten  
3. Ressurser knyttet til gjennomføring av de strategiske målene i planen vurderes i 


forbindelse med årlige økonomi og budsjettplaner  
 
 
 
 
 


050/23 Kjøp av boliger til flyktninger ved bruk av integreringstilskudd 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 


1. Kommunestyret vedtar at budsjettet for integreringstilskuddet justeres opp i tråd med 
vedtaket i sak KST-135/22 Anmodning om å bosette 280 flyktninger i 2023 og gir 
kommunedirektøren fullmakt til å bruke deler av integreringstilskuddet til kjøp av boliger til 
flyktninger. Disse boligene leies ut eller inngår i en «leie til eie»-ordning.  


 
2. I tråd med punkt 1 vedtar kommunestyret følgende endringer knyttet til bosettingsbudsjettet:  


  
I bevilgningsoversikt drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 første ledd (1A) gjøres 
følgende endringer:  


Andre generelle driftsinntekter endres med -71 140 000 kroner.  
Korrigert sum bevilgninger drift, netto endres med 60 470 000 kroner.  
Overføring til drift økes med 10 670 000 kroner.  
  


I sum bevilgninger drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 andre ledd (1B) gjøres 
følgende endringer:  


Rammen for tjenesteområde 3 Skole økes med 20 250 000 kroner.  
Rammen for tjenesteområde 7 Helse økes med 2 080 000 kroner.  
Rammen for tjenesteområde 9 Sosial økes med 38 140 000 kroner.  
Til sammen utgjør dette økning i bevilgning drift med 60 470 000 kroner.  
  


I bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 første ledd (2A) 
gjøres følgende endringer i 2023:   


Investeringer i varige driftsmidler økes med 10 670 000 kroner.   
Overføring fra drift økes med 10 670 000 kroner.    


  
I bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 andre ledd (2B) 
legges følgende investeringsprosjekt til i 2023:   
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Prosjekt Boliger til flyktninger budsjetteres med en ramme på 10 670 000 kroner.  
 
 


3. Vurdering av om det gjøres kjøp til utleie eller leie til eie gjøres administrativt i hver enkelt sak.  
 


4. Kommunedirektøren kan i henhold til delegasjonsfullmakten foreta budsjettreguleringer 
innenfor rammen av budsjett for bosetting av flyktninger "bosettingsbudsjett", også når det går 
på tvers av tjenesteområder.  


 
 
 
03.05.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
HHO - 013/23 Vedtak: 
 
 


1. Kommunestyret vedtar at budsjettet for integreringstilskuddet justeres opp i tråd med 
vedtaket i sak KST-135/22 Anmodning om å bosette 280 flyktninger i 2023 og gir 
kommunedirektøren fullmakt til å bruke deler av integreringstilskuddet til kjøp av boliger til 
flyktninger. Disse boligene leies ut eller inngår i en «leie til eie»-ordning.  


 
2. I tråd med punkt 1 vedtar kommunestyret følgende endringer knyttet til bosettingsbudsjettet:  


  
I bevilgningsoversikt drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 første ledd (1A) gjøres 
følgende endringer:  


Andre generelle driftsinntekter endres med -71 140 000 kroner.  
Korrigert sum bevilgninger drift, netto endres med 60 470 000 kroner.  
Overføring til drift økes med 10 670 000 kroner.  
  


I sum bevilgninger drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 andre ledd (1B) gjøres 
følgende endringer:  


Rammen for tjenesteområde 3 Skole økes med 20 250 000 kroner.  
Rammen for tjenesteområde 7 Helse økes med 2 080 000 kroner.  
Rammen for tjenesteområde 9 Sosial økes med 38 140 000 kroner.  
Til sammen utgjør dette økning i bevilgning drift med 60 470 000 kroner.  
  


I bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 første ledd (2A) 
gjøres følgende endringer i 2023:   


Investeringer i varige driftsmidler økes med 10 670 000 kroner.   
Overføring fra drift økes med 10 670 000 kroner.    


  
I bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 andre ledd (2B) 
legges følgende investeringsprosjekt til i 2023:   


Prosjekt Boliger til flyktninger budsjetteres med en ramme på 10 670 000 kroner.  
 
 


3. Vurdering av om det gjøres kjøp til utleie eller leie til eie gjøres administrativt i hver enkelt sak.  
 


4. Kommunedirektøren kan i henhold til delegasjonsfullmakten foreta budsjettreguleringer 







Side 9 av 14 


innenfor rammen av budsjett for bosetting av flyktninger "bosettingsbudsjett", også når det går 
på tvers av tjenesteområder.  


 
 
 
08.05.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
 
Gaard (FRP) fremmet ønske om å stemme mot "leie til eie"-ordning. 
 
Ordfører fremmet følgende forslag til votering: 
Pkt. 1 
Kommunestyret vedtar at budsjettet for integreringstilskuddet justeres opp i tråd med vedtaket i sak 
KST-135/22 Anmodning om å bosette 280 flyktninger i 2023 og gir kommunedirektøren fullmakt til å 
bruke deler av integreringstilskuddet til kjøp av boliger til flyktninger. Disse boligene leies ut eller 
inngår i en «leie til eie»-ordning 
Pkt. 1 siste setning ble omgjort til: 
a) Disse boligene leies ut 
b) eller inngår i en "leie til eie"-ordning 
 
Pkt. 3 ble omgjort til: 
Vurdering av om det gjøres  
a) kjøp til utleie  
b) eller leie til eie gjøres administrativt i hver enkelt sak.  
 
Kommunedirektøren fremlegger notat til formannskapet med redegjørelse for "leie til eie"-ordning. 
 
Wisnæs (KrF) fremmet forslag om å utsette saken til neste møte i formannskapet. 
 
Votering utsettelsesforslag: 
Utsettelsesforslaget fremsatt av Wisnæs (KRF) fikk 6 stemmer, og vant frem mot 5 stemmer (1 AP, 1 
KRF, 1 SV, 2 FRP). 
 
 
FSK - 050/23 Vedtak: 
Saken utsettes til neste møte i formannskapet. 
 
 
 
 


051/23 Mandat for rusmiddelpolitisk handlingsplan 2024-2028 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Karmøy formannskap vedtar mandat for «Rusmiddelpolitisk handlingsplan 2024-2028» slik det 
framgår av saksutredningen. 
 
 
29.03.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
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Forslag til vedtak om å endre begreper rusmisbruker, foreslått av Lillian Levik Løndalen, Karmøylista 
Hovedutvalg helse og omsorg vedtar at en endrer ordbruken i mandatet fra rusmisbruker til 
Rusmiddelavhengig når dette er tilfellet. Angående udiagnostiserte personer er rusmiddelbruker eller 
mennesker med problematisk rusmiddelbruk mer korrekte og dagsriktige begrep. 
 
Forslag til vedtak- endring av mandat., foreslått av Lillian Levik Løndalen, Karmøylista 
HHO vedtar at rehabilitering, oppfølging og ettervern tas med i mandat for rusmiddelpolitisk 
handlingsplan. 
Ny tekst i tillegg til eksisterende tekst i punkt 5 under pkt 4 (Mandat) brukermedvirkning ivaretas ved 
å involvere aktuelle brukerorganisasjoner i planarbeidet. 


 
HHO vedtar nytt punkt under, 3. brukermedvirkning : Planarbeidet gjennomføres i samarbeid med 
brukerorganisasjoner på området, i samsvar med enstemmige kommunestyrevedtaket i 2018, jamfør 
nytt vedtak HHO i 2019. Dette for å ivareta brukermedvirkning på flere plan. 
 
Ny tekst i tillegg til eksisterende tekst i punkt 5 under punkt 4 (Mandat) brukermedvirkning ivaretas 
ved å involvere aktuelle brukerorganisasjoner i planarbeidet. 


 
Kommunedirektørens forslag med Løndalens (KL)  tilleggsforslag enstemmig vedtatt.  
 
 
HHO - 009/23 Vedtak: 
 
Karmøy formannskap vedtar mandat for «Rusmiddelpolitisk handlingsplan 2024-2028» slik det 
framgår av saksutredningen med følgende tillegg: 
Hovedutvalg helse og omsorg vedtar at en endrer ordbruken i mandatet fra rusmisbruker til 
Rusmiddelavhengig når dette er tilfellet. Angående udiagnostiserte personer er rusmiddelbruker eller 
mennesker med problematisk rusmiddelbruk mer korrekte og dagsriktige begrep. 
Hovedutvalg helse og omsorg vedtar at rehabilitering, oppfølging og ettervern tas med i mandat for 
rusmiddelpolitisk handlingsplan. 
Hovedutvalg helse og omsorg vedtar nytt punkt under, 3. brukermedvirkning : Planarbeidet 
gjennomføres i samarbeid med brukerorganisasjoner på området, i samsvar med enstemmige 
kommunestyrevedtaket i 2018, jamfør nytt vedtak HHO i 2019. Dette for å ivareta brukermedvirkning 
på flere plan. 
Ny tekst i tillegg til eksisterende tekst i punkt 5 under punkt 4 (Mandat) brukermedvirkning ivaretas 
ved å involvere aktuelle brukerorganisasjoner i planarbeidet. 
 
 
12.04.2023 Karmøy ungdomsråd 
 
Behandling 
Ungdomsrådet støtter forslag til mandat, men ønsker å komme med følgende forslag/betraktninger 
inn i arbeidet med revidering av planen:  
- Ungdomsrådet ønsker at man ser på mulighet for å jobbe for meråpne idrettshaller i hele 
kommunen.  
- Det er viktig med at man starter med forebyggende arbeid tidlig og at dette gjøres med dialog, f. 
eks ved egne samtaler med alle elever gruppevis eller enkeltvis.  
- Tilhørighet er viktig for å forhindre utenforskap og rusproblematikk.  
- Veldig mye av rusproblematikken har lite å gjøre med rus, men alt annet; venner, tilhørighet og 
aktivitetstilbud. Det er derfor viktig å skape gode fellesskap blant ungdom.  
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Innstilling med ungdomsrådets betraktninger enstemmig vedtatt.   
 
KUR - 009/23 Vedtak: 
Ungdomsrådet støtter forslag til mandat, men ønsker å komme med følgende forslag/betraktninger 
inn i arbeidet med revidering av planen:  
- Ungdomsrådet ønsker at man ser på mulighet for å jobbe for meråpne idrettshaller i hele 
kommunen.  
- Det er viktig med at man starter med forebyggende arbeid tidlig og at dette gjøres med dialog, f. 
eks ved egne samtaler med alle elever gruppevis eller enkeltvis.  
- Tilhørighet er viktig for å forhindre utenforskap og rusproblematikk.  
- Veldig mye av rusproblematikken har lite å gjøre med rus, men alt annet; venner, tilhørighet og 
aktivitetstilbud. Det er derfor viktig å skape gode fellesskap blant ungdom.  
 
 
26.04.2023 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Mannes (KL) fremmet vedtak i hovedutvalg helse og omsorg, sak 9/23, sålydende: 
Karmøy formannskap vedtar mandat for «Rusmiddelpolitisk handlingsplan 2024-2028» slik det 
framgår av saksutredningen med følgende tillegg:  
Karmøy formannskap vedtar at en endrer ordbruken i mandatet fra rusmisbruker til 
Rusmiddelavhengig når dette er tilfellet. Angående udiagnostiserte personer er rusmiddelbruker eller 
mennesker med problematisk rusmiddelbruk mer korrekte og dagsriktige begrep.  
 
Formannskapet vedtar at rehabilitering, oppfølging og ettervern tas med i mandat for 
rusmiddelpolitisk handlingsplan. 
 
Formannskapet vedtar nytt punkt under, 3. brukermedvirkning :  
Planarbeidet gjennomføres i samarbeid med brukerorganisasjoner på området, i samsvar med 
enstemmige kommunestyrevedtaket i 2018, jamfør nytt vedtak HHO i 2019.  
Dette for å ivareta brukermedvirkning på flere plan. Ny tekst i tillegg til eksisterende tekst i punkt 5 
under punkt 4 (Mandat) brukermedvirkning ivaretas ved å involvere aktuelle brukerorganisasjoner i 
planarbeidet. 
 
 
Forslag fremmet av Mannes enstemmig vedtatt. 
 
 
HOK - 016/23 Vedtak: 
Karmøy formannskap vedtar mandat for «Rusmiddelpolitisk handlingsplan 2024-2028» slik det 
framgår av saksutredningen med følgende tillegg:  
Karmøy formannskap vedtar at en endrer ordbruken i mandatet fra rusmisbruker til 
Rusmiddelavhengig når dette er tilfellet. Angående udiagnostiserte personer er rusmiddelbruker eller 
mennesker med problematisk rusmiddelbruk mer korrekte og dagsriktige begrep.  
 
Formannskapet vedtar at rehabilitering, oppfølging og ettervern tas med i mandat for 
rusmiddelpolitisk handlingsplan. 
 
Formannskapet vedtar nytt punkt under, 3. brukermedvirkning :  
Planarbeidet gjennomføres i samarbeid med brukerorganisasjoner på området, i samsvar med 
enstemmige kommunestyrevedtaket i 2018, jamfør nytt vedtak HHO i 2019.  
Dette for å ivareta brukermedvirkning på flere plan. Ny tekst i tillegg til eksisterende tekst i punkt 5 
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under punkt 4 (Mandat) brukermedvirkning ivaretas ved å involvere aktuelle brukerorganisasjoner i 
planarbeidet. 
 
 
08.05.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 051/23 Vedtak: 
 
Karmøy formannskap vedtar mandat for «Rusmiddelpolitisk handlingsplan 2024-2028» slik det 
framgår av saksutredningen med følgende tillegg:  
Karmøy formannskap vedtar at en endrer ordbruken i mandatet fra rusmisbruker til 
Rusmiddelavhengig når dette er tilfellet. Angående udiagnostiserte personer er rusmiddelbruker eller 
mennesker med problematisk rusmiddelbruk mer korrekte og dagsriktige begrep.  
 
Formannskapet vedtar at rehabilitering, oppfølging og ettervern tas med i mandat for 
rusmiddelpolitisk handlingsplan. 
 
Formannskapet vedtar nytt punkt under, 3. brukermedvirkning :  
Planarbeidet gjennomføres i samarbeid med brukerorganisasjoner på området, i samsvar med 
enstemmige kommunestyrevedtaket i 2018, jamfør nytt vedtak HHO i 2019.  
Dette for å ivareta brukermedvirkning på flere plan. Ny tekst i tillegg til eksisterende tekst i punkt 5 
under punkt 4 (Mandat) brukermedvirkning ivaretas ved å involvere aktuelle brukerorganisasjoner i 
planarbeidet. 
 
 
 
 


052/23 Samlesak for referatsaker 
 
08.05.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
 
091/23, Søknad om tilskudd og samarbeid - budsjettår 2024 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
092/23, Søknad om økonomisk støtte til ny møteplass - kaffebaren Kavholm 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
093/23, Ny redusert søknad om midler fra Krigsseilermonumentet på Haugaland 
Ordfører fremmet forslag om å utsette saken til den kan behandles samtidig som sak på Visnes. 
 
094/23, Oversendelsesforslag fra kommunestyret i sak 13/23 - Samlesak for spørsmål.  Modellen 
"Nye mønstre" 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
095/23, Oversender protokoll fra representantskapsmøtet + årsmelding 2022 - Haugaland 
kontrollutvalgssekretariat IKS 
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Enstemmig tatt til etterretning. 
 
096/23, Oversender protokoll fra styremøte i Haugaland kontrollutvalgssekretariat IKS 29.03.23 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
097/23, Oversendelse av konsekvensutredning for vurdering og uttale - Fv. 547 Omkjøringsvegen 
Åkra sør - Veakrossen, supplerende plan og utredning  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
098/23, Fv. 547 Forprosjekt nytt vegsystem Åkra sentrum 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
099/23, Politisk arbeidsutvalg for kommuneplanens arealdel - referat fra møte 01-2023 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
100/23, Ekstern høring nasjonale faglige råd ALS - Samhandling og oppfølging av pasienter med 
amyotrofisk lateralsklerose 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
101/23, Høring - ny forskrift om midlertidig godkjenning av ordinære barnehager og midlertidig 
tilskudd ved etablering av barnehager 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
102/23, Høring NOU 2023: 9 Generalistkommunesystemet 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
103/23, Høring på endring av forskrift om utøvelse av jakt, felling og fangst - kap. 9 fangst 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
104/23, Høringsuttalelse NOU 2023:3 Mer av alt - raskere. Energikommisjonens rapport 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
105/23, Høringsbrev – Forslag om oppheving av forskrift om utvidelse av personkretsen som kan 
utløse trygderefusjon i særskilte tilfeller 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
106/23, Invitasjon til å gi innspill til profesjonsmeldinga  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
107/23, Kampanje om selvmordsforebygging i Rogaland 
Brekke Jakobsen (AP) ba om redegjørelse for tiltak i Karmøy kommune. 
Kommunedirektøren svarer opp i notat. 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
108/23, Kommer Årets unge bonde fra din kommune?  
Enstemmig tatt til etterretning. 
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053/23 Samlesak for spørsmål 
 
08.05.2023 Formannskapet 
 
Behandling 
1. Wisnæs (KRF) ønsket utredning for avfallshåndtering på offentlige områder, og om sortering av 
avfall når dette blir hentet hos privatpersoner.  
Kommunedirektøren svarer ut med notat eller orientering i neste møte i formannskapet. 
 
2. Gaard (FRP) ønsket status for følende: 
1. Bussrute, hentebuss for eldre etc er det fremdeles i drift? eller aldri kommet i gang? 
2. Ber om bekreftelse om det er anbudsprosess på innjøp over kr. 100 000. 
3. Ønsker saksframlegget til sak fra rundt 2017-2018 om eldresenter ved Oasen. 
 
Kommunedirektøren svarer ut i neste møte. 
 
3. Thorheim (KL) viste til avslag på søknad om å sette opp telt i forbindelse med Molinerdag 12. 
august på Ferkingstad med begrunnelse i at det vokser purpurmarihånd på området.  
Kommunedirektøren svarer ut i neste møte. 
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